
Protokół  Nr XLIV/2014
z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp.
odbytej w dniu 29 maja 2014 roku

w godz. od 1600 do 1820

W sesji  uczestniczyło 14 radnych (ustawowo 15 radnych) -  lista  obecności
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu (nieobecny radny Mieczysław
Dębowiak).

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
Burmistrz – Marian Jańczak,
Sekretarz Gminy – Elżbieta Pawlak,
Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska,
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w Borku Wlkp. – 
Mirosław Twardowski, 
Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak, 
Redaktor „Gostyń24” – Marta Stachowska,
Redaktor „Życia Gostynia” – Agata Fajczyk,
oraz sołtysi - lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad.1. Otwarcie obrad.

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Roman Kręciołek, który
powitał wszystkich radnych oraz gości.
Następnie stwierdził,  że w sesji  uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum,
przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Ad.2. Ustalenie porządku obrad.

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Miejskiej.
4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza.
6. Zapytania i interpelacje radnych.

7.  Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:

a) nadania tytułu i odznaki „Zasłużony dla Gminy Borek Wlkp.” ,
b) nadania tytułu i odznaki „Zasłużony dla Gminy Borek Wlkp.”,
c) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Borku Wlkp. (73/13),
d) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Borku Wlkp. (73/17 –19),
e) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Borku Wlkp. (73/20 – 23),
f) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Borku Wlkp. (73/85),
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g) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Borku Wlkp. (73/86),
h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. 

na lata 2014 - 2023,
i) zmian budżetu i w budżecie na rok 2014.

8. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla gminy Borek Wlkp.
9. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych.
10.Wolne głosy i wnioski. 
11. Zakończenie.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  przystąpił  do  realizacji  porządku
sesji.

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady.

Przewodniczący  Rady  –  Roman  Kręciołek  stwierdził,  że  radni  mieli
możliwość  zapoznania  się  z  treścią  protokołu,  który  był  wyłożony  w biurze
Rady Miejskiej. Następnie zapytał czy radni zgłaszają uwagi do protokołu.
Nikt uwag nie zgłosił. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego
przyjęcia.
Za przyjęciem protokołu z XLIV sesji Rady głosowało 14 radnych, nikt nie był
przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania.

Ad.4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.

W tym punkcie radni powiatu byli nieobecni.

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza.

Sprawozdanie z działalności złożył Burmistrz,  stanowi ono załącznik nr 3 do
niniejszego protokołu.

Radny Michał Dopierała zwrócił uwagę, że w Skokówku jest tablica z nazwą 
Stołów, a takiej miejscowości nie ma, jest tylko Skoków.

Burmistrz wyjaśnił, że przy najbliższej wymianie tablic informacyjnych sprawa 
zostanie pozytywnie załatwiona.

Radna Anna Marcinkowska zapytała czy wzrosną opłaty za odbiór odpadów 
komunalnych w związku z tym, że EKOSKÓRTEX podniósł opłaty o 40%.
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Burmistrz wyjaśnił, że opłaty za odbiór odpadów komunalnych od mieszkańców
nie wzrosną być może, że zostaną obniżone o 0,50 zł i będą równe 7,00 zł.

Radna Barbara Wawrzyniak zapytała jak mieszkańcy wywiązują się 
z obowiązku płatności za odbiór odpadów komunalnych.

Burmistrz wyjaśnił, że po zatrudnieniu poborcy ściągalność opłat wynosi 
ok. 96 – 97%.

Innych uwag nie zgłoszono.

Ad.6. Zapytania i interpelacje radnych.   

Wpłynęła interpelacja radnego Michała Dopierały w sprawie załatwienia 
pozwolenia na wycięcie drzew przy drodze wojewódzkiej na ulicy Koźmińskiej.
Interpelacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Następnie radna Róża Jędrosz zapytała kiedy będzie porządkowa droga 
Wycisłowo – Koszkowo. Radna zwróciła uwagę, że miały być tam nowe 
nasadzenia drzew, a nie ma są tylko wysokie chwasty i trawa.

Innych zapytań nie zgłoszono.

Ad.7. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:
a) nadania tytułu i odznaki „Zasłużony dla Gminy Borek Wlkp.” 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały
w sprawie nadania tytułu i odznaki „Zasłużony dla Gminy Borek Wlkp.” dla
Teresy Snela.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny
i  nikt nie wstrzymał się od głosowania.
Uchwała Nr XLIV/ 255 /2014 Rady Miejskiej  Borku Wlkp.  w w/w sprawie
stanowi załącznik nr  5 do niniejszego protokołu.

b) nadania tytułu i odznaki „Zasłużony dla Gminy Borek Wlkp.” 

Wiceprzewodniczący Rady – Andrzej Kubiak przedstawił projekt uchwały 
w sprawie nadania tytułu i odznaki „Zasłużony dla Gminy Borek Wlkp.” dla
firmy MRÓZ S.A. z Borku Wlkp.
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Następnie  Wiceprzewodniczący  Rady  –  Tomasz  Szczepaniak  przedstawił
projekt  uchwały  w sprawie nadania  tytułu  i  odznaki  „Zasłużony  dla  Gminy
Borek Wlkp.” mieszkańcom Sołectwa Wycisłowo.

W dalszej części Przewodniczący Rady Roman Kręciołek poinformował, że 
w Regulaminie  określającym zasady i tryb nadania tytułu i odznaki „Zasłużony
dla Gminy Borek Wlkp.” jest zapis „Rada Miejska przyznaje rocznie nie więcej
niż dwa wyróżnienia indywidualne i jedno zespołowe”. Wobec takiego zapisu
Rada Miejska musi wybrać, który wniosek przyjąć.
Ponadto Przewodniczący Rady poinformował, że Kapituła oceniająca wnioski 
o nadanie w/w tytułu i odznaki, wniosek dla Firmy MRÓZ S.A. z Borku Wlkp.
oceniła  pozytywnie,  natomiast  do  wniosku  dla  mieszkańców  Sołectwa
Wycisłowo  Kapituła  miała  pewne  zastrzeżenia  ale  ostateczną  decyzję
pozostawia Radzie Miejskiej.  Zastrzeżenia te wiążą się z zapisem par.1 ust.2
Regulaminu określanego zasady i tryb nadania tytułu i odznaki „Zasłużony dla
Gminy Borek Wlkp.”,  a mianowicie „2. Przyznana jest mieszkańcom gminy,
osobom fizycznym,  prawnym oraz organizacjom gospodarczym,  społecznym,
zawodowym i kulturalnym jako zaszczytne wyróżnienie za wybitny wkład 
w  działalność  i  współpracę  na  rzecz  gminy  we  wszystkich  możliwych
dziedzinach gospodarki, wiedzy, kultury i sztuki.”
Następnie Przewodniczący Rady dodał także, że mieszkańcy wsi Wycisłowo są
przykładem  pracy  na  rzecz  gminy,  jednak  jest  to  praca  na  rzecz  swojej
miejscowości, a podobnie pracuje wiele wiosek w naszej gminie.
Po czym Przewodniczący Rady zaproponował  rozpatrzenie jednego wniosku 
o nadanie tytułu i odznaki, a później drugi.

Radny Romuald  Gawroński  uważa,  że  należy przeprowadzić  głosowanie nad
obydwoma wnioskami, i przejdzie ten który otrzyma większą ilość głosów.

Radny Marek Rożek poinformował, że regulamin można zmienić, dlaczego nie
wyróżnić  tych  osób  skoro  mają  tyle  zasług.   Radny  wnioskował,  aby  nie
odrzucać wniosku.

Radny  Tadeusz  Ratajczak  stwierdził,  że  jest  przeciwny  zmianie  regulaminu.
Radny uważa, że nie można każdego regulaminu zmieniać na potrzebę chwili. 

Wobec powyższego radny Marek Rożek wycofał swój poprzedni wniosek, 
a zaproponował, aby Rada Miejska przyjęła sugestię, że drugi wniosek, który
nie zostanie dziś przyjęty w przyszłym roku zostanie zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady uważa, że Regulamin określający zasady i tryb nadania
tytułu i odznaki „Zasłużony dla Gminy Borek Wlkp.” został przyjęty przez Radę
10 lat temu i może należałoby pewne poprawki nanieść
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Radny Michał Dopierała uważa, że nie ma wioski, która nie pracuje na rzecz
swojej  społeczności.  Radny  dodał,  że  na  przyszły  rok  zaproponowałby
uhonorowaniem nagrodą „Zasłużony dla Gminy Borek Wlkp.” np. Kierownika
MGOPS  w  Borku  Wlkp.  ze  swoimi  pracownikami,  ponieważ  bardzo  dużo
dobrego robi dla wszystkich mieszkańców naszej gminy.

Radny  Marek  Rożek  dodał,  że  taka  dyskusja  powinna  odbywać  się  na
posiedzeniu  Komisji  Rady,  nie  na  sesji,  jednak  ten  punkt  na  ostatnim
posiedzeniu Komisji został pominięty, wręcz sugerowano aby pozostawić go na
sesję. Ponadto radny stwierdził, że jeśli będzie rozpatrywana zmiana 
w Regulaminie określającym zasady i tryb nadania tytułu i odznaki „Zasłużony
dla  Gminy  Borek  Wlkp.”  należy  także  uwzględnić  do  wyróżnienia  takie
jednostki gminne jak wioski.

Radny Michał Dopierała uważa, że takie wyróżniania dla wiosek mogą jeszcze
bardziej je „poróżnić”.

Innych uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził
głosowanie:

Za  przyjęciem uchwały  w  sprawie nadania  tytułu  i  odznaki  „Zasłużony  dla
Gminy Borek Wlkp.” firmie MRÓZ S.A. z Borku Wlkp. głosowało 13 radnych.

Za  przyjęciem uchwały  w  sprawie nadania  tytułu  i  odznaki  „Zasłużony  dla
Gminy Borek Wlkp.” dla mieszkańców Sołectwa Wycisłowo nikt nie głosował.

1 radny wstrzymał się od głosowania, nikt nie był przeciwny.

Uchwała Nr XLIV/ 256 /2014 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w sprawie nadania
tytułu i odznaki „Zasłużony dla Gminy Borek Wlkp.” dla firmy MRÓZ S.A. 
z Borku Wlkp. stanowi załącznik nr  6 do niniejszego protokołu.

c) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Borku Wlkp. (73/13).

Wiceprzewodniczący Rady – Andrzej Kubiak przedstawił projekt uchwały 
 wraz z uzasadnieniem w powyższej sprawie.
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska przedstawił  omawianą nieruchomość
gruntową na mapie.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu do projektu uchwały.
Przewodniczący  Komisji  –  Tadeusz  Ratajczak  poinformował,  że  Komisja
wydała opinię pozytywną w sprawie projektu w/w uchwały.
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Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny
i  nikt nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Marek Rożek).
Uchwała Nr XLIV/ 257 /2014 Rady Miejskiej  Borku Wlkp.  w w/w sprawie
stanowi załącznik 7 do niniejszego protokołu.

d) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Borku Wlkp. (73/17 –19).

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały 
w powyższej sprawie.
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska przedstawił omawianą nieruchomość
na mapie.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu do projektu uchwały.

Przewodniczący  Komisji  –  Tadeusz  Ratajczak  poinformował,  że  Komisja
wydała opinię pozytywną w sprawie projektu w/w uchwały.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny
i  nikt nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny j.w.).
Uchwała Nr XLIV/ 258 /2014 Rady Miejskiej  Borku Wlkp.  w w/w sprawie
stanowi załącznik 8 do niniejszego protokołu.

e) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Borku Wlkp. (73/20 – 23).

Wiceprzewodniczący Rady – Andrzej Kubiak przedstawił projekt uchwały 
 wraz z uzasadnieniem w powyższej sprawie.
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska przedstawił  omawianą nieruchomość
gruntową na mapie.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu do projektu uchwały.
Przewodniczący  Komisji  –  Tadeusz  Ratajczak  poinformował,  że  Komisja
wydała opinię pozytywną w sprawie projektu w/w uchwały.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny
i  nikt nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Marek Rożek).
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Uchwała Nr XLIV/ 259 /2014 Rady Miejskiej  Borku Wlkp.  w w/w sprawie
stanowi załącznik 9 do niniejszego protokołu.

f) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Borku Wlkp. (73/85).

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały 
w powyższej sprawie.
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska przedstawił omawianą nieruchomość
na mapie.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu do projektu uchwały.

Przewodniczący  Komisji  –  Tadeusz  Ratajczak  poinformował,  że  Komisja
wydała opinię pozytywną w sprawie projektu w/w uchwały.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny
i  nikt nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Marek Rożek).
Uchwała Nr XLIV/ 260 /2014 Rady Miejskiej  Borku Wlkp.  w w/w sprawie
stanowi załącznik 10 do niniejszego protokołu.

g) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Borku Wlkp. (73/86).

Wiceprzewodniczący Rady – Andrzej Kubiak przedstawił projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem w powyższej sprawie.
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska przedstawił  omawianą nieruchomość
gruntową na mapie.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu do projektu uchwały.
Przewodniczący  Komisji  –  Tadeusz  Ratajczak  poinformował,  że  Komisja
wydała opinię pozytywną w sprawie projektu w/w uchwały.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny
i  nikt nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Marek Rożek).
Uchwała Nr XLIV/ 261 /2014 Rady Miejskiej  Borku Wlkp.  w w/w sprawie
stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu.
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h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. 
na lata 2014 – 2023.

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały 
w powyższej sprawie.

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu do projektu uchwały.

Przewodniczący  Komisji  –  Tadeusz  Ratajczak  poinformował,  że  Komisja
wydała opinię pozytywną w sprawie projektu w/w uchwały.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny
i  nikt nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Marek Rożek).
Uchwała Nr XLIV/ 262 /2014 Rady Miejskiej  Borku Wlkp.  w w/w sprawie
stanowi załącznik 12 do niniejszego protokołu.

i) zmian budżetu i w budżecie na rok 2014.

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały 
w powyższej sprawie.
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu do projektu uchwały.

Przewodniczący  Komisji  –  Tadeusz  Ratajczak  poinformował,  że  Komisja
wydała opinię pozytywną w sprawie projektu w/w uchwały.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny
i  nikt nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Marek Rożek).
Uchwała Nr XLIV/ 263 /2014 Rady Miejskiej  Borku Wlkp.  w w/w sprawie
stanowi załącznik 13 do niniejszego protokołu.

Ad.8. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla gminy 
Borek Wlkp.
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Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Borku Wlkp. –
Dorota Dutkowiak poinformowała, że ocenę przygotowuje się w oparciu 
o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej. Zasoby obejmują 
w  szczególności   infrastrukturę,  kadrę,  organizacje  pozarządowe  i  nakłady
finansowe na zadania pomocy społecznej bez względu na podmiot  finansujący 
i realizujący.
Ocena obejmuje osoby  i rodziny korzystające z  pomocy społecznej, rodzaje ich
problemów  i rozkład ilościowy.
Ocena wraz z  rekomendacjami  jest podstawą do planowania  budżetu na rok
następny.
Dodatkowo wyjaśniła,  iż  Miejsko Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej
zależy  na  wsparciu   rodzin,  które  borykają  się  z  problemami  opiekuńczo
wychowawczymi,  dlatego  tutejszy  Ośrodek  pozyskał  dodatkowo  środki  na
asystenta rodziny, który pracuje z rodzinami w środowisku rodzinnym.
Ponadto w ubiegłym roku realizowany był program unijny dzięki temu rodziny
mogły  skorzystać  z  asystenta  rodziny,  porad  psychologa,  prawnika,  doradcy
zawodowego, jak również skorzystały z wyjazdu integracyjo - szkoleniowego.

Uwag nie zgłoszono.

Ad.9. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych.

W  odpowiedzi  na  interpelację  radnego  Michała  Dopierały,  Burmistrz
poinformował, że dołoży wszelkich starań aby sprawę załatwić pozytywnie. 
Po skompletowaniu dokumentów koniecznych do załatwienia sprawy osobiście
przedstawi ją w Wojewódzkim Zarządzie Dróg.
Ponadto na zapytanie radnej Róży Jędrosz Burmistrz wyjaśnił, że jest to droga
powiatowa i w tej sprawie zostaną przeprowadzone rozmowy z Zarządem Dróg
Powiatowych w Gostyniu.

Ad.10. Wolne głosy i wnioski.

W tym punkcie Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił
stanowisko Rady Miejskiej  w Poniecu z dnia 29 kwietnia  2014r.  wyrażające
sprzeciw wobec wpisania złóż znajdujących się na terenie powiatu gostyńskiego
do  wykazu  złóż  o  znaczeniu  strategicznym,  przesłane  do  Prezesa  Rady
Ministrów  –  Donalda  Tuska,  pismo  stanowi  załącznik  nr  14  do  niniejszego
protokołu.
W tej sprawie nikt głosu nie zabrał.

Ponadto Wiceprzewodniczący przedstawił pisma:
- Komendy Powiatowej  Policji  w Gostyniu w sprawie podjęcia  stosownych

działań mających na celu ograniczenie spożycia i podawania alkoholu 
w punktach dostępnych dla dzieci i młodzieży, pismo stanowi załącznik nr
15 do niniejszego protokołu.
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Opinia: Rada  Miejska  Borku  Wlkp.  nie  widzi  konieczności  podejmowania
dodatkowych uchwał. Uzasadniając powyższe stwierdza się, że ustawa z dnia 
26  października  1982  r.  o  wychowaniu  w  trzeźwości  i  przeciwdziałaniu
alkoholizmowi precyzyjnie określa miejsca, w których zakazana jest sprzedaż,
podawanie i spożywanie napojów alkoholowych.

- pismo Wioletty Jańczak zam. Borek Wlkp. oraz Aleksandry Szymczak zam.
Borek Wlkp.  w sprawie  uwzględnienia  tematu  wycinki  krzewów i  drzew
przy drodze z Jeżewa do Skokówka na powakacyjnej sesji Rady Miejskiej,
pismo stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

Opinia:  w tej  sprawie  zostanie  zorganizowane  odrębne powiedzenie  Komisji
Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  z  udziałem Burmistrza  Borku  Wlkp.  oraz
przedstawicieli stowarzyszeń przyrodniczych. 

Kierownik  Referatu  Ochrony  Środowiska  –  Mirosław  Twardowski
poinformował,  że  na  posiedzenie  w  tym  temacie  zostaną  zaproszeni
przedstawiciele właścicieli dróg (powiatowych, wojewódzkich i krajowych) na
terenie naszej gminy. 

Następnie radny Michał Dopierała stwierdził, że dla bezpieczeństwa przy pasie
drogowym nie powinny rosnąć krzewy. 

Przewodniczący Rady przypomniał radnym o terminach kolejnych sesji, 
a mianowicie 5 czerwca br sesja uroczysta i 12 czerwca br sesja absolutoryjna.

Radny Romuald Gawroński zgłosił, że na ul. Zdzieskiej przy posesji nr 48 jest
zarwany jeden krąg w studni.
Przewodniczący Rady wnioskował do Burmistrza o rozeznanie tematu 
i zabezpieczenie studni.

Wiceprzewodniczący  Rady  Andrzej  Kubiak  –  kandydat  do  Parlamentu
Europejskiego poinformował, że na terenie powiatu gostyńskiego otrzymał 508
głosów,  a  w całym województwie  ok.  2800 głosów,  po czym  podziękował
wszystkim za udział w wyborach.
 
Przewodniczący Rady poinformował, że tuje przy targowisku są coraz słabsze,
prosił  o  zainteresowanie  problemem.  Dodał,  że  wcześniej  toalety  przy
targowisku  były  czynne  do  godz.  18.00,  obecnie  po  godz.  15.00  są  już
nieczynne.

Innych uwag nie zgłoszono.

Ad.11. Zakończenie.
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W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów
Przewodniczący Rady zakończył XLIV sesję Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

Protokołowała Przewodniczący Rady

Wiesława Wójcik Roman Kręciołek
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	Ponadto w sesji uczestniczyli:
	Burmistrz – Marian Jańczak,
	oraz sołtysi - lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.
	W tym punkcie radni powiatu byli nieobecni.
	Burmistrz wyjaśnił, że opłaty za odbiór odpadów komunalnych od mieszkańców nie wzrosną być może, że zostaną obniżone o 0,50 zł i będą równe 7,00 zł.

